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PROTOKÓŁ NR XXI/08 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 
odbytej w dniu 27 czerwca 2008 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 
 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    22 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XXI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXI sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XX  sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 
6. Przyjecie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny udziału w nieruchomości połoŜonej                    
w Zgierzu przy ul. ks. Suchowolca 14a na rzecz Gminy Miasta Zgierza; 

b) wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie Miastu Zgierz przez 
Powiat Zgierski; 

c) powierzenia Gminie Aleksandrów Łódzki prowadzenia zadania publicznego Powiatu 
Zgierskiego w zakresie przebudowy chodnika w pasie drogowym drogi powiatowej          
Nr 5166 E – ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Pabianickiej do ul. Franciszkańskiej           
w Aleksandrowie Łódzkim oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 
Aleksandrów Łódzki w celu realizacji zadania; 

d) uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 
w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego w Bratoszewicach; 

e) uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 
w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Rolniczych  im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach; 

f) trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej oraz procedury uchwalania budŜetu 
Powiatu Zgierskiego; 

g) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 
budŜetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych przez Powiat Zgierski zobowiązań              
z tytułu kredytów; 

h) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.            
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „A”; 

i) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.   
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „B”; 

j) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.   
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „C”. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XXI sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1005 .  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności, którą podpisało 21 radnych. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości, w tym: przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu                    
i Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego, wprowadza do 
porządku obrad XXI sesji w pkt 7k projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu 
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 
Jednocześnie poinformował, Ŝe: Zarząd przekazał takŜe:  
1) w dniu 20.06.2008r. projekty uchwał w sprawach: 

• zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.                   
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r. – druk „A”                         
po autopoprawkach z dnia 18 czerwca 2008r.; 

• zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.                   
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r. – druk „C”                                           
po autopoprawkach z dnia 18 czerwca 2008r.; 

2) w dniu 25.06.2008r. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na 2008r. – druk „C” po autopoprawkach z dnia 25 czerwca 2008r. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 20.06.2008r. stanowi załącznik nr 4                       
do protokołu. 
Pismo Zarządu z dnia 25.06.2008r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady zaznaczył, iŜ otrzymał sygnały, Ŝe nie wszyscy radni 
otrzymali materiały na sesję bądź dotarły one zbyt późno. Przeprosił za tę sytuację. Materiały 
z Biura Rady zostały wysłane w terminie, natomiast opóźnienia związane były ze strajkiem 
poczty. Poprosił o zrozumienie sytuacji.   
 
Starosta Zgierski Jacek Socha w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o zdjęcie                        
z porządku obrad pktu 7c tj.: projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Aleksandrów 
Łódzki prowadzenia zadania publicznego Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy 
chodnika w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 5166 E – ul. 11 Listopada na odcinku od 
ul. Pabianickiej do ul. Franciszkańskiej w Aleksandrowie Łódzkim oraz udzielenia dotacji 
przez Powiat Zgierski dla Gminy Aleksandrów Łódzki w celu realizacji zadania. Sprawa 
jeszcze wymaga przedyskutowania z władzami Aleksandrowa Łódzkiego. Jednocześnie 
złoŜył deklarację, Ŝe projekt uchwały będzie przedmiotem obrad sesji wrześniowej.  
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Zarządu.  

Za przyjęciem głosowało  13 radnych 
Przeciw głosowało     1 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosku nie przyjęła. 
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Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXI sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z XX  sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 
6. Przyjecie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny udziału w nieruchomości połoŜonej                   
w Zgierzu przy ul. ks. Suchowolca 14a na rzecz Gminy Miasta Zgierza; 

b) wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie Miastu Zgierz przez 
Powiat Zgierski; 

c) powierzenia Gminie Aleksandrów Łódzki prowadzenia zadania publicznego Powiatu 
Zgierskiego w zakresie przebudowy chodnika w pasie drogowym drogi powiatowej 
Nr 5166 E – ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Pabianickiej do ul. Franciszkańskiej              
w Aleksandrowie Łódzkim oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 
Aleksandrów Łódzki w celu realizacji zadania; 

d) uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 
w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego w Bratoszewicach; 

e) uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 
w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach; 

f) trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej oraz procedury uchwalania budŜetu 
Powiatu Zgierskiego; 

g) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 
budŜetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych przez Powiat Zgierski zobowiązań             
z tytułu kredytów; 

h) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.      
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „A”                   
(po autopoprawkach); 

i) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.  
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „B”; 

j) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.                  
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „C”                     
(po autopoprawkach); 

k) zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej                        
w Zgierzu. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Radni otrzymali ustalony porządek. 
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Ad. 3 
Uwag do protokołu z XX sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XX sesji. 
Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
  
Ad. 4 
Radny Krzysztof Kozanecki poinformował, iŜ docierają do niego sygnały Ŝe są jakieś kłopoty                      
w Wydziale Komunikacji, Ŝe trzeba bardzo wcześnie stanąć w kolejce by móc załatwić 
sprawę. W związku z tym poprosił Zarząd o informację czy sygnały te są prawdziwe, a jeŜeli 
tak jest to jakie są tego przyczyny. 
 
Opinie Komisji stałych Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów i projektów uchwał 
zgłoszonych na XXI sesję stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Ad. 5 
Informacja o działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu w roku 2007             
i I kwartale 2008r.  stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 
Główna Księgowa Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu ElŜbieta Rosiak 
przedstawiła informację. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji. 
 
Radny Adam Bączyk zadał następujące pytania: 
• jak wygląda przygotowanie placówki do wdroŜenia programu informatycznego 

dotyczącego rozliczeń PZOZ z Narodowym Funduszem Zdrowia; 
• czy pracownicy otrzymali nagrody za 2007r. z tytułu nadwykonań i dobrej sytuacji 

finansowej, jeŜeli tak to kiedy to nastąpiło. 
 
Główna Księgowa w odpowiedzi poinformowała, Ŝe jeŜeli chodzi o program informatyczny 
jest to novum w całym kraju. Na chwilę obecną organizowane są szkolenia w tym zakresie. 
W dniu wczorajszym pracownicy PZOZu uczestniczyli w takim szkoleniu. 
Co do pytania drugiego Księgowa potwierdziła, Ŝe w tym roku po raz pierwszy placówka 
osiągnęła zysk, który został przeznaczony na: 
− pokrycie straty finansowej w wysokości 36.000 zł,  
− wypłatę nagród z zysku, które zostały wypłacone pracownikom zgodnie z opracowanym 

przez dyrektora i związki zawodowe regulaminem, 
− fundusz Zakładu.  
 
Przewodniczący Rady jako członek Rady Społecznej PZOZu potwierdził, Ŝe  około 2 tygodni 
temu na posiedzeniu dyrektor kwestie przeznaczenia zysku konsultował i uzgadniał z Radą 
Społeczną. Nagrody dla pracowników miały być wypłacone w czerwcu i chyba zostało to 
dokonane.   
 
Radny Adam Bączyk był zainteresowany jaka jest opinia związków zawodowych odnośnie 
wysokości nagród. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w posiedzeniu Rady Społecznej PZOZu 
uczestniczyły związki zawodowe i do regulaminu nie zgłosiły Ŝadnych uwag. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 
Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 
 
Ad. 6 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2008 roku 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Grzegorz Kwiatkowski przedstawił sprawozdanie.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Księgową o przekazanie dyrektorowi podziękowania za dobre 
wykonywanie zadań jak i za bardzo dobry wynik finansowy, czym niewiele szpitali w Polsce 
moŜe się pochwalić.  
 
Ad. 7a) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny udziału                                 
w nieruchomości połoŜonej w Zgierzu przy ul. ks. Suchowolca 14a na rzecz Gminy Miasta 
Zgierza stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/195/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny 
udziału w nieruchomości połoŜonej w Zgierzu przy ul. ks. Suchowolca 14a na rzecz Gminy 
Miasta Zgierza stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 7b) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie 
Miastu Zgierz przez Powiat Zgierski stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki zapytał czy przedmiotowemu projektowi uchwały nie powinien 
towarzyszyć projekt porozumienia między Powiatem Zgierskim a Gminą Miasto Zgierz. 
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Radny Henryk Tomczak poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 
Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednocześnie zgłaszając wniosek              
o renegocjowanie kwoty ustalonej w porozumieniu w związku ze zmianą (obniŜką) cen 
materiałów. JeŜeli uchwała zostanie podjęta to wniosek Komisji nie zostanie zrealizowany. 
Na Komisji członek Zarządu Bogdan Jarota poinformował, Ŝe wszystkie roboty drogowe 
zarówno materiały jak i wykonawstwo staniały. W związku z wnioskiem Komisji jak                        
i  brakiem negocjacji  z Prezydentem Miasta Zgierza odnośnie wysokości kwoty naleŜałoby 
rozwaŜyć czy tę uchwałę Rada powinna w dniu dzisiejszym podejmować.   
 
Radny Krzysztof Gawroński zwrócił uwagę, Ŝe Powiat Zgierski przekazuje 500.000 zł                      
i w sumie nie wiadomo czy Miasto Zgierz te pieniądze zainwestuje w ul. Długą, czy nie.             
Nie wiadomo jaki jest zakres prac, który Miasto Zgierz przewiduje na tej ulicy. W mieście 
Ozorkowie teŜ były przypadki przejmowania dróg powiatowych przez Gminę Miasto 
Ozorków: 
− ul. Gębicka gdzie miasto zadeklarowało powaŜną inwestycję na ponad 2.500.000 zł,                       

a z powiatu otrzymało dotację 300.000 zł, 
− ul.  Lipową inwestycja jest teŜ kilkumilionowa, a dotacja  z powiatu 0 zł. 
W związku z tym radny zadał pytanie jaką wielką inwestycję przeprowadzi miasto Zgierz na 
ul. Długiej skoro dostaje od powiatu aŜ 500.000 zł.  
 
Starosta odniósł się do podniesionych kwestii.  
Zakres prac przewidywanych do realizowania na ul. Długiej jest ujęty w piśmie Prezydenta 
Miasta Zgierza Stanisława Łodwiga, które jest dołączone do projektu uchwały.  
JeŜeli chodzi o wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej to 
oczywiście jeŜeli jest taka wola radnych to Zarząd podejmie działania, będzie negocjował tę 
kwotę.  Na pewno ta kwota nie wzięła się z niczego, takie były wcześniej rozmowy i taki 
zapadł konsensus. 
Zarząd przeanalizuje czy na sesję wrześniową nie zgłosi projektu porozumienia, o którym 
nadmienił radny Kozanecki.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 
Przeciw głosowało     2 radnych. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/196/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r.  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej Gminie Miastu Zgierz przez Powiat Zgierski stanowi załącznik nr 12                             
do protokołu. 
 
Ad. 7c) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Aleksandrów Łódzki prowadzenia zadania 
publicznego Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy chodnika w pasie drogowym drogi 
powiatowej Nr 5166 E – ul. 11 Listopada na odcinku od ul. Pabianickiej                                             
do ul. Franciszkańskiej w Aleksandrowie Łódzkim oraz udzielenia dotacji przez Powiat 
Zgierski dla Gminy Aleksandrów Łódzki w celu realizacji zadania stanowi załącznik nr 13           
do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. Projekt uchwały dotyczy 
współdziałania finansowego w zakresie remontu przebudowy chodnika w pasie drogowym 
drogi powiatowej ul. 11 Listopada (na odcinku od ul. Pabianickiej do ul. Franciszkańskiej)              
w Aleksandrowie Łódzkim. Jak najbardziej zasadne jest podjęcie działań związanych z tą 
inwestycją jednak Zarząd uznał, Ŝe przed podjęciem ostatecznej decyzji chciałby jeszcze kilka 
aspektów współpracy z Gminą Aleksandrów Łódzki ustalić, sprecyzować. Starosta poprosił, 
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aby Rada w dniu dzisiejszym tej uchwały nie podejmowała oraz ponownie złoŜył deklarację,               
Ŝe projekt tej uchwały Zarząd zgłosi do porządku obrad sesji wrześniowej.    
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Paweł Wawrzyńczak w imieniu Klubu Radnych Samorządowo-Ludowy poprosił                          
o kilkuminutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1045.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1103. 
 
Radny Paweł Wawrzyńczak w imieniu Klubu Radnych Samorządowo-Ludowy zgłosił 
wniosek o zdjęcie przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad.  
 
Radny Krzysztof Kozanecki oznajmił, Ŝe kwestia zdjęcia projektu uchwały z porządku obrad 
juŜ była głosowana. Nie zna takiego zwyczaju by na sesjach tą samą kwestię głosować dwa 
razy. Wniosek o zdjęcie zgłosił Starosta, którego Rada nie przyjęła zgodnie z ustawowymi 
zapisami i teraz ponowne głosowanie w tej samej sprawie – radny nie zna takiego precedensu, 
a zajmuje się samorządem od 1990r.  Rada w głosowaniu rozstrzygnie czy uchwała zostanie 
podjęta, czy nie.   
 
Przewodniczący Rady zauwaŜył, Ŝe Statut nie rozstrzyga do końca tej sprawy. Nie ma takiego 
zapisu, Ŝe raz głosowany wniosek nie moŜe być drugi raz głosowany, natomiast jest zapis,            
Ŝe w kaŜdej chwili radny moŜe zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad. Poprosił o opinię 
Radcę prawnego.  
 
Radca Prawny Anna Synowiec-Michalczyk podzieliła stanowisko radnego Kozaneckiego. 
JeŜeli wniosek był juŜ głosowany to drugi raz, w tym samym przedmiocie, nie moŜna 
głosować.  
 
Radny Paweł Wawrzyńczak podkreślił, Ŝe zgłaszając wniosek oparł się dokładnie na 
sformułowaniu Statutu, który stanowi, Ŝe radny moŜe zgłosić wniosek o zmianę porządku 
obrad w kaŜdym momencie sesji. W związku z tym jest zdziwiony, Ŝe tego rodzaju 
ograniczenia zwyczajowe są nadrzędne od zapisu w Statucie.   
 
Radny Krzysztof Kozanecki nadmienił, Ŝe radni opracowujący wersje Statutu (radny jest 
jednym z nich) mieli na myśli taki zapis umoŜliwiający zmianę porządku obrad,                            
ale w róŜnych sprawach, a nie w tej samej sprawie. Chodziło o to by, nawet na końcu sesji 
moŜna było, w skutek róŜnych nadzwyczajnych okoliczności, spowodować by projekt 
uchwały niecierpiący zwłoki móc przedstawić Radzie do rozpatrzenia.     
Radni Klubu Platforma Obywatelska, radni aleksandrowscy wykazują duŜe zrozumienie dla 
róŜnych potrzeb powiatowych, takŜe poza gminą Aleksandrów Łódzki, o czym świadczy 
poprzednie głosowanie w sprawie powierzenia pewnych zadań Gminie Miastu Zgierz. Radny 
wytknął pewne błędy natury formalnej do tego projektu uchwały, ale po wyjaśnieniach 
Starosty, Ŝe będzie to uzupełnione radni uznali to za wystarczającą postawę Zarządu                        
i zagłosowali za tym projektem uchwały. „Natomiast teraz stawia się tutaj nas w sytuacji 
jakby chcącej powiatowi zrobić źle, a przecieŜ nie o to nam wszystkim chodzi.”   
 
Przewodniczący Rady na wniosek Klubu Radnych Platforma Obywatelska ogłosił przerwę             
o godz. 1115.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1120. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  11 radnych. 
Przeciw głosowało   11 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwały nie podjęła.  
 
Ad. 7d) 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego                  
z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego                
w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/197/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r.  w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie utworzenia Powiatowego 
Technikum Logistycznego w Bratoszewicach w stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 7e) 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego                  
z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich                                    
w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/198/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r.  w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie przekształcenia Technikum                    
w Bratoszewicach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów 
Chłopskich w Bratoszewicach w stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 7f) 
Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej oraz procedury 
uchwalania budŜetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę 
polegającą na tym, aby: 
− w §5 w ust. 1 pkt 2 lit. a wykreślić zapis „dotacji”, 
−  w §5 w ust. 1 pkt 2 dodać lit. c w brzmieniu: „c) dotacji”. 
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Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

Za przyjęciem głosowało  22  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/199/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej oraz procedury uchwalania budŜetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
Ad. 7g) 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
planowanego deficytu budŜetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych przez Powiat Zgierski 
zobowiązań z tytułu kredytów stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Główna Księgowa Jadwiga Zagozda w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  11  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/200/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
finansowanie planowanego deficytu budŜetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych przez 
Powiat Zgierski zobowiązań z tytułu kredytów stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 7h) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
- druk „A” stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                               
- druk „A” (po autopoprawkach przyjętych 18 czerwca 2008r.) stanowi załącznik nr 23                 
do protokołu. 
 
Główna Księgowa w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/201/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Ad. 7i) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
- druk „B” stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Główna Księgowa w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/202/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Ad. 7j) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
- druk „C” stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                               
- druk „C” (po autopoprawkach przyjętych 18 czerwca 2008r.) stanowi załącznik nr 28                 
do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                               
- druk „C” (po autopoprawkach przyjętych 25 czerwca 2008r.) stanowi załącznik nr 29                 
do protokołu. 
 
Główna Księgowa w imieniu Zarządu Powiatu przedstawiła projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę polegającą na: 
− zmniejszeniu w załączniku nr 2 w dziale 750 Administracja publiczna rozdziale 75023 

Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 2310 Dotacje celowe przekazane 
gminie na zadania bieŜące realizowane na podstawie porozumień (umów) między JST 
kwoty 260.000 zł, 

− zwiększeniu w załączniku nr 2 w dziale 750 Administracja publiczna rozdziale 75818 
rezerwy ogólne i celowe § 4810 Rezerwy o kwotę 260.000 zł.  
 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zaznaczył, iŜ chociaŜ Starosta wcześniej sygnalizował, Ŝe mogą być 
zmiany do przedmiotowego projektu uchwały to ww. autopoprawka nie była przedmiotem 
Komisji BudŜetowo-Finansowej.  
Ponadto radny oznajmił, Ŝe ma przed sobą 3 wersje omawianego projektu uchwały, 
mianowicie: 
− pocztą wraz z materiałami otrzymał projekt uchwały druk „C” z dnia  12 czerwca br.,             

w którym nie ma sprawy budowy drogi w Cedrowicach,  
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− na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Finansowej otrzymał projekt uchwały druk „C”             
po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd w dniu 18 czerwca br., w którym                        
ta inwestycja jest ujęta z dość duŜym uzasadnieniem,   

− natomiast w materiałach otrzymanych przed samą sesją otrzymał projekt uchwały druk 
„C” po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd w dniu 25 czerwca br., gdzie jest 
budowa drogi w Cedrowicach, ale nie ma uzasadnienia.  
Jest to dosyć powaŜna inwestycja, poniewaŜ w grę wchodzi 850.000 zł na jej realizację. 
Szczerze mówiąc radny nie wie czy ona jest w tej kolejności potrzebna czy nie,                      
ale  „przyjmijmy, Ŝe wydatek jest konieczny i słuszny”. Radni nie doprosili się od 
Starosty planu inwestycji drogowych (występował o to radny Budziarski).  

Tak naprawdę w ciągu niecałego tygodnia są 3 wersje projektu uchwały. Zdaniem radnego 
troszeczkę zawodzi tu organizacja pracy w przygotowaniu uchwał. Tak nie powinno być. 
JeŜeli chodzi o uzasadnienia to naprawdę napisanie dwa, trzy zdania więcej w wielu 
przypadkach skróciło by prace komisji, szczególnie Komisji BudŜetowo-Finansowej, a tak to 
przy braku informacji radni muszą dopytywać się na komisjach czy ewentualnie w ostatniej 
chwili na sesji.   
 
Starosta odniósł się do powyŜszej wypowiedzi. Dzisiejsza autopoprawka jest naturalnym 
efektem faktu nie podjęcia przez Radę uchwały w sprawie powierzenia Gminie Aleksandrów 
Łódzki prowadzenia zadania publicznego Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy 
chodnika w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 5166 E – ul. 11 Listopada na odcinku od 
ul. Pabianickiej do ul. Franciszkańskiej w Aleksandrowie Łódzkim oraz udzielenia dotacji 
przez Powiat Zgierski dla Gminy Aleksandrów Łódzki w celu realizacji zadania. W takiej 
sytuacji bezzasadne jest ujmowanie takiej pozycji w budŜecie. Kwota 260.000 zł została 
przeniesiona do rezerwy.  
Odnośnie przekazywania informacji (uzasadnień) to punktem wyjścia jest projekt uchwały               
z dnia 12 czerwca br., który zawiera bardzo obszerne uzasadnienie. W projektach uchwał po 
autopoprawkach uzasadnienie odnosi się tylko do autopoprawek, poniewaŜ nie ma sensu 
powielać całego uzasadnienia. Inwestycja dotycząca drogi w Cedrowicach znalazła się                          
w kolejnej wersji projektu uchwały dlatego, Ŝe w międzyczasie odbyła się sesja Sejmiku 
Województwa Łódzkiego, na której została podjęta uchwała dofinansowująca te inwestycję. 
W wyniku tej uchwały dopiero Zarząd mógł zaproponować  odpowiednią zmianę w budŜecie 
Powiatu Zgierskiego. To jest kwestia proceduralna.  
Jednak w związku z zaistniałą sytuacją Starosta oświadczył, Ŝe w przyszłości do kaŜdego 
projektu uchwały będzie całościowe uzasadnienie.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  12 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu  10 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/203/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Ad. 7k) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Członek Zarządu Powiatu Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
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Radna Maria Sobczak podkreśliła, iŜ inicjatorem utworzenia poradni medycyny sportowej             
w PZOZ był radny Tomasz Tołłoczko za co złoŜyła radnemu gratulacje.  
Radna wie, Ŝe pacjenci z terenu Powiatu Zgierskiego trafiają do onkologa po 3-4 miesiącach 
od skierowania. W związku z tym poddała pod rozwaŜenie moŜliwości utworzenia  w PZOZ 
poradni onkologicznej.  
 
Przewodniczący Rady uwaŜa, Ŝe ww. propozycja powinna być przedmiotem posiedzenia 
Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, która ze stosownym wnioskiem moŜe 
wystąpić do dyrektora Zespołu.    
 
Radny Adam Bączyk zwrócił uwagę, Ŝe zmiany w Statucie PZOZ obejmują wykonywanie 
zadań związanych z obroną cywilną, opieki w przypadku klęsk Ŝywiołowych, 
nadzwyczajnych zagroŜeń ludności i środowiska oraz katastrof i epidemii. Sytuacje te noszą 
ze sobą pewne znamiona nieprzewidywalności. W związku z tym radny zapytał jak 
nieprzewidywalność pewnych zjawisk i zadania z tym związane mają się do corocznego 
okresowego wyłączenia części szpitalnej i przychodni, czy to się w jakiś sposób nie kłóci. 
 
Członek Zarządu Bogdan Jarota odpowiedział, Ŝe PZOZ chcąc zawiesić na pewien okres 
swoją działalność musi uzyskać na to zgodę wojewody. Wojewoda wyraŜając zgodę zadania 
te po prostu sceduje na inną placówkę słuŜby zdrowia.  
  
Radna Maria Sobczak podkreśliła, iŜ efekt zawieszenia na okres wakacyjny działalności 
oddziału szpitalnego w PZOZ daje się odczuć szczególnie w Szpitalu Wojewódzkim. 
Wówczas na 3 oddziałach interny sytuacja jest z lekka dramatyczna, przybywają łóŜka na 
korytarzach po 20 na kaŜdym oddziale. Nie jest to najlepsze rozwiązanie dla społeczności 
powiatu i okolic.   
 
Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe problem ten podnoszony jest po raz pierwszy. W tym 
roku jest juŜ wyraŜona zgoda, aby PZOZ zawiesił działalność Oddziału. Niemniej jednak 
naleŜy problem zasygnalizować dyrektorowi i zasugerować, aby rozwaŜył inny termin. Jest to 
kolejny temat, którym powinna zająć się Komisja Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk przypomniał, Ŝe w dyskusji nad projektem uchwały dotyczącym 
wyraŜenia zgody na zawieszenie działalności części szpitalnej PZOZu zadawał pytanie czy 
nie spowoduje to kłopotów. Uzyskał wówczas zapewnienie, Ŝe na pewno nie. Okazuje się,            
Ŝe jednak ma to wpływ. 
 
Członek Zarządu  Bogdan Jarota zauwaŜył, Ŝe Zespół jeszcze nie zawiesił swojej działalności, 
więc trudno mówić o kłopotach. Czy one będą to się dopiero okaŜe. Oczywiście do tematu  
moŜna powrócić i go rozwaŜać, ale po fakcie, nie przed.   
 
Radna Maria Sobczak wie, Ŝe pracownicy Szpitala Wojewódzkiego co roku narzekali na tę 
sytuację, Ŝe w okresie urlopowym zamykany jest Oddział Chorób Wewnętrznych w PZOZie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXI/204/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 czerwca 2008r. w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu  stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
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Ad. 8 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
 
Ad. 9 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Ad. 10 
Starosta oświadczył, iŜ odpowiedź na interpelację zostanie udzielona na piśmie w statutowym 
terminie.  
 
Ad. 11 
Radny Tadeusz Iwaniuk podziękował za umieszczenie w BIPie protokołów z posiedzeń 
Komisji Rady Powiatu Zgierskiego.  
Następnie radny wnioskował, aby interpelacje radnych składane na piśmie, stanowiące 
załącznik do protokołu z sesji, równieŜ były umieszczane w BIPie. 
 
Starosta przyjął wniosek do realizacji.  
 
Radny Krzysztof Gawroński powiedział, Ŝe wielokrotnie były podejmowane uchwały 
związane z przekazywaniem dotacji dla gmin, które przejmują drogi powiatowe                               
i przekwalifikowują je na drogi gminne. Według radnego rodzi tutaj się pewien problem                  
i dylemat tak dla radnych jak i dla Zarządu czy dana kwota, przekazywana gminie jako 
dotacja w związku z przekazaniem drogi, jest odpowiednia, czy nie i od czego to zaleŜy. 
Poddał Zarządowi pod rozwagę czy kwestia ta nie powinna być w jakiś sposób uregulowana, 
jak jest to z nakładkami bitumicznymi na drogach gruntowych powiatowych, czy remontem 
chodników na drogach powiatowych, gdzie  ustalony jest jakiś konkretny procent ile powiat 
moŜe dołoŜyć. JeŜeli będą jakieś pieniądze unijne na przebudowy dróg, a gmina, która będzie 
bardzo chciała przebudować jakieś drogi np. w ciągu dróg powiatowych będzie mogła liczyć 
na jakieś określone środki i to nie według uznania, tylko np. procent od wartości 
przewidywanej inwestycji, czy kwotę do kilometra. Nie chodzi o to, Ŝeby to były kwoty 
Ŝelazne, stałe, bo wiadomo, Ŝe budŜet powiatu jest teŜ określony, ale Ŝeby były jakieś reguły 
przyjęte, Ŝeby nie było dobrowolności, Ŝe jeden dostaje 0,  drugi 1,5 miliona, a trzeci 500 
tysięcy. Jasne postawienie sprawy ułatwi równieŜ Zarządowi negocjacje w tych tematach.  
 
Radny Jacek Socha przekazał informację, Ŝe 7 lipca br. radna Zofia Marciniak będzie 
przechodzić bardzo powaŜną operację. Poprosił o to, Ŝeby w tym dniu zwłaszcza mieć ją             
w pamięci, będzie to waŜne chyba dla niej i dla jej rodziny. Radna Zofia Marciniak będzie 
przebywać w Katowicach przez jakiś miesiąc czasu wspólnie ze swoimi najbliŜszymi. 
Wiadomo, Ŝe wiąŜe się to z róŜnymi problemami. TakŜe jeŜeli ktoś z radnych widziałby 
potrzebę, Ŝeby o niej pamiętać, a oprócz tego, Ŝeby w jakikolwiek sposób wesprzeć rodzinę 
radny moŜe być łącznikiem. Następnie przekazał wszystkim pozdrowienia od radnej Zofii 
Marciniak. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki nawiązując do informacji uznał, Ŝe moŜe to jest dobry wniosek, 
Ŝeby zastanowić się nad zmianą zasad przyznawania diet radnym. Mianowicie rozwaŜyć taką 
moŜliwość wyjątkową, by w przypadkach długotrwałych chorób radny, nie ze swojej winy 
nie będący na obradach sesji czy posiedzeniach komisji, mógł jednak tę dietę otrzymywać.        
W opinii radnego taka inicjatywa spotkałaby się chyba z powszechnym uznaniem. NaleŜałoby 
się nad tym jak najszybciej zastanowić.  
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Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe oczekuje od Komisji Statutowo-Prawnej propozycji                 
w tym zakresie.   
   
Ad. 12 
Nie zabierali głosu osoby nie będące radnymi.  
 
Ad. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XXI sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1240. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 
 


